
Referat af Beagle Klubbens ordinære generalforsamling
Dato: Lørdag den 31. maj 2025
Tid: KL 15.00
Sted: Treide Næs Camping, Treide Næsvej 297, 7000 Fredericia
Deltagere: 20 stemmeberettigede medlemmer
Dirigent: Helle Schou Scheffmann
Referent: Alexander Vellage-Thiesen

1. Valg af dirigent og stemmetællere

• Helle Scheffmann blev enstemmigt valgt som dirigent.

• Tine Wirenfeldt Rasmussen og Toke Søgaard Larsen blev valgt som stemmetællere.

2. Godkendelse af generalforsamlingens lovlighed

• Dirigenten bekræftede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til 
vedtægterne, og at den var beslutningsdygtig.

3. Formandens beretning

Formand Ole Sørensen fremlagde en fyldestgørende beretning baseret på skriftligt materiale og 
mundtlig redegørelse. Beretningen blev gennemgået i overskriftsform da alle medlemmer har 
fået tilsendt beretning inden GF og dermed haft mulighed for at læse den.

Bestyrelsesarbejde

• Mødeformen var en kombination af fysiske og virtuelle møder, hvilket har været effektivt.

• Bestyrelsen har fungeret med god dialog og kompromisvilje og har været handlekraftig.

Medlemsudvikling og opdræt

• Der er registreret 10-15 % flere beaglehvalpe i DKK i 2024.

• Mange opdrættere tilbyder et års gratis medlemskab, og fra 2025 er hvalpekøbere 
automatisk gratis medlemmer.

• Der er fortsat udfordringer med medlemsfastholdelse grundet lav aktivitet i regionerne.

Arrangementer og engagement

• Klubben understøtter lokale/frivillige arrangementer og prioriterer opdrætterseminar 
med fokus på racespecifikke sygdomme.

• Der er opbakning til at få test for IGS og LAFORA ind som avlsrestriktioner.

Økonomi

• 2024-resultatet var positivt og over budget.

• Magasinudgifter er reduceret via effektivisering og kartotekskontrol.

• Klubben har ikke behov for yderligere konsolidering og prioriterer brug af eksisterende 
hensatte midler.



Udstillinger og VSS

• Udstillingsområdet havde økonomisk overskud.

• Nye initiativer er iværksat for øget deltagelse.

• Januararrangementet 2025 i Hyllingehallen blev gennemført med udstilling og hædring.

Træning og sporarbejde

• Ingen specialklubs-træningspladser, men klubben understøtter schweiss og nose work.

• Hitliste for nose work er genetableret.

• DM-vindertre år i træk (2014-2016) anerkendes, og man hylder den aktive deltagelse i 
venskabskampe.

• Frivillige mangler fortsat for aktivitetter

Magasinet

• Fysisk magasin fastholdes foreløbig som bindeled til passive medlemmer.

• Opmærksomhed på at indsamle flere bidragfra medlemmerne.

Digitalisering og hjemmeside

• Ny platform ( ) er påbegyndt i 2025 med overgang i flere faser.foreningLet.dk

• Kartotek overført; regnskab og hjemmesideopdatering påbegyndt.

o Test med hvalpekøber-indmeldelse gennemført med kennel i Nordjylland med 
success

• Udfasning af gammel hjemmeside forventes i løbet af 2026.

4. Bestyrelsesvalg

• Anna Sofie Gothen og Nana Wirenfeldt Jensen var på valg og blev genvalgt, jf. vedtægter 
§13. Ingen modkandidater.

5. Valg af suppleanter

• Der blev stemt blandt 5 kandidater. Valgt blev:

o Bettina Quvang Jørgensen (17 stemmer)

o Sarah Schustin (15 stemmer)

o Leila Maria Dantes (10 stemmer)

6. Regnskab 2024

• Fremlagt og godkendt uden bemærkninger.

• Årsresultat: +40.448 kr.

• Ingen udgifter til hjemmeside, VSS-fonden eller udstillinger i 2024.

foreningLet.dk


7. Valg af revisorer og suppleanter

• Vibeke Kampmann og Nina Dige Vinther blev (gen)valgt som revisorer.

• Doris Boelt og Per Hergott Petersen blev (gen)valgt som revisorsuppleanter.

8. Behandling af forslag til vedtægtsændringer

Alle forslag var stillet af bestyrelsen:

Forslag 1: Kønsneutrale titler

• "Formand" og "næstformand" ændres til "forperson" og "næstforperson".

• Vedtaget med 15 ud af 20 stemmer.

Forslag 2: Reduktion af bestyrelsens størrelse

• Bestyrelsen reduceres fra 7 til 5 medlemmer.

• Suppleanter reduceres fra 3 til 2.

• Sekretærfunktion nedlægges, og referatskrivningfordeles/AI-støttes.

• Vedtaget med 15 stemmer.

Forslag 3: Elektronisk valg til bestyrelsen

• Fremtidige valg sker altid digitalt (i stedet for mulighed også for skriftligt)

• Tidsfrister for opstilling og resultatoffentliggørelse justeres.

• Vedtaget med 19 stemmer.

Forslag 4: Tidspunkt for GF og materiale

• Generalforsamling skal afholdes "inden udgangen af maj" i stedet for "i maj".

• Indkaldelsesmateriale skal udsendes min. 2 uger før.

• Vedtaget med 19 stemmer.

Forslag 5: Sproglig modernisering

• "Kasserer” ændres til "bestyrelsen” i forhold til regnskabsfremlæggelse.

• "Decharge” ændres til "ansvarsfrihed”.

• Vedtaget med 18 stemmer

9. Budget 2026 og kontingent

• Forventede medlemsindtægter: 150.000 kr.

• Jubilæumsprojekt: 150.000 kr. afsat til opdateret Beaglekrøniken

Forventet resultat: -132.000 kr.



Kontingentsatser for 2026:

• Enkeltmedlem: 350 kr.

• Husstandsmedlem: 450 kr.

• Udenlandsk Enkeltmedlem (digitalt magasin): 350 kr.

• Udenlandsk Husstandsmedlem (digitalt magasin): 450 kr.

• Fysisk magasin for udenlandske medlemmer: + 200 kr for hver medlemstype

10. Arbejdsplan 2025/2026

• Arbejde for at få IGS og LAFORA godkendt som avlsrestriktioner i DKK.

• Implementere DKK retningslinjer i samarbejde med opdrættere

• Fuld overgang til ny hjemmeside og regnskabsplatform.

• Arbejdsplan blev godkendt

11. Jubilæumsaktiviteter 2026

• Klubben fylder 45 år, og der er afsat 150.000 dkk til at fejre vores jubilæum hen over året.

• Opdatering og tryk/distribution til alle medlemmer af Beaglekrøniken, samt flere 
aktiviteter i løbet af året inden for alle dele af klubbens aktivitets-palette. Der vil blive 
mulighed for at ansøge om tilskud.

• Skal tilgodese alle klubbens medlemmer i videst muligt omfang

• Bestyrelsen vil være drivende på dette og inddrager frivillige, som kan bidrage delstil 
revision af Beagle Krøniken og dels til aktivitetsudbuddet. Bestyrelsen opstiller budget 
for processen. Det afsatte beløb opfattes som en ramme, som ikke nødvendigvis SKAL 
bruges fuldt ud.

12. Eventuelt

• VSS 2025 spor prøve flyttes til 10. august 2025 pga. akut mangel på 1 dommer, 
prøveleder og stifindere.

• Diskussion om frivillighed og kørselsgodtgørelse inden for alle klubbens aktiviteter. 
Praksis skal tydeliggøres gennem klubbens omkostningsinstruks.

• Arrangementer skal planlægges ud fra realistiske budgetter.

• Retningslinjer for udgiftsniveauer og frivillig-kompensation opdateres.

• Der blev udtrykt bekymring for beløbet der er afsat i budget 2026 til jubilæumsfejringen. 
Et medlem synes det var mange penge der skulle bruges til lige netop det emne og at det 
kun var få medlemmer der ville få glæde af Beaglekrøniken. Bestyrelsen oplyste, at ikke 



alle penge skulle gå til krøniken, men også til øvrige aktiviteter i hele landet, til fejring af 
jubilæet.

Der blev udtryk bekymring for test for IGS og LAFORA ind som avlsrestriktioner, et 
tilstedeværende medlem opfordrede bestyrelsen til at tænke sig godt om inden man 
lavede sådanne avlsrestriktioner. Emnet blev diskuteret både risici og fordele.


